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Hei 

Vi på solend har ikkje hørt noke om utbygging av fiber her. Var berre tilfeldigheter som gjorde at 

eg såg dette. 

Burde det ikkje blitt sendt ut et skriv i postkassene til folk om det skal være ei interesseliste? 

Ellers vil jo få folk få meldt sin interesse! Er nesten ingen som har hørt om det.  

Vi er ganske mange som ønsker fiber her. Har hatt mye problem med telenor som ikkje leverer 

god nok hastighet da de har dårlig ledningsnett og ikkje er villig til å gjøre noe med det.  

Dette gjelder hele Solend. 

Mvh Ann Kristin Tveit, solesjøen 35.  


